



#### Information Station—Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~" You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



#### 借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題,來到借問站輕鬆的「借問一下……」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務,協助自由行旅客解決疑 難雜症,交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」,讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是 想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣 之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ( ) 0800-011765



# 人生地不熟·一問解千愁

New Information Stations-Enjoy friendly experiences



# 周邊地區旅遊諮詢服務



高屏i-center旅遊服務體	系	
高鐵左營站旅遊服務中心	高雄市左營區高鐵路105號(3號出口)	07-8629110
高雄火車站旅遊服務中心	高雄市三民區建國二路318號	07-2362710
屏東火車站旅遊服務中心	屏東縣屏東市公勇路62號	08-7517621
恆春轉運站旅遊服務中心	屏東縣恆春鎮中正路30號	08-8881542
新威遊客中心	高雄市六龜區新威里新威171號	07-6871234
茂林遊客中心	高雄市茂林區茂林巷7-7號	07-6801111
禮納里遊客中心	屏東縣瑪家鄉瑪家村和平路一段63號	08-7997245
大鵬灣遊客中心	屏東縣東港鎮大潭路169號	08-8338100
琉球管理站暨遊客中心	屏東縣琉球鄉民族路20-1號	08-8614615
Kaohsiung,Pingtung,	Penghu i-service Travel Service	System
High Speed Rail Zuoying	No 105 Gaotie Rd. Zuoving Dist	

琉球管理站暨遊客中心	屏東縣琉球鄉民族路20-1號	08-8614615
Kaohsiung,Pingtung, I	Penghu i-service Travel Service S	System
High Speed Rail Zuoying Station Tourist Service Center	No.105, Gaotie Rd., Zuoying Dist., Kaohsiung City	07-8629110
Kaohsiung Railway Station Tourist Service Center	No.318, Jianguo 2nd Rd., Sanmin Dist., Kaohsiung City	07-2362710
Pingtung Railway Station Tourist Service Center	No.62, Gongyong Rd., Pingtung City, Pingtung County	08-7517621
Hengchun Transfer Station Tourist Service Center	No.30, Zhongzheng Rd., Hengchun Township, Pingtung County	08-8881542
Maolin Visitor Center	No. 7-7, Maolin Ln., Maolin Dist., Kaohsiung City	07-6801111
Xinwei Visitor Center	No.171, Xinwei, Liugui Dist., Kaohsiung City	07-6871234
Rinari Visitor Center	No. 63, Hoping Road, Sec. 1, Majia Village, Majia Township, Pingtung County	08-7997245
Dapeng Bay Visitor Center	No.169, Dapeng Rd., Donggang Township, Pingtung County	08-8338100
Little Liuqiu Visitor Centers	No.20-1, Minzu Rd., Liuqiu Township, Pingtung County	08-8614615

# 24 小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (1) 0800-011765







# 全家長治交流店

本店位於國道 3 號長治交流道旁的台 24 線就可進入瑪家鄉、三地門鄉、霧台鄉,旁有從長治鄉德協村到九如鄉後庄村利用南二高屏東段高架橋下平面道路的空間,路面平緩且不受日曬雨淋,適合全家親子同行的休閒級全長約 7.5公里的蘭花蕨自行車道,店內還免費提供廁所、週邊旅遊資訊文宣摺頁及自行車充氣與維修器材借用服務。

# FamilyMart Chang Jhih Interchange

This store is located at Provincial Highway No. 24 besides Chang Jhih Interchange of National Highway No. 3, and tourists can enter Majia Village, Sandimen Township, Wutai Township from here, and the spacenext to it that is used the overpass of Pintung Section, South Second Highway from Deshieh Village of Chang Jhih Township to Houjuang Village of Jiuru Township, where its road surface is smooth and flatwithout the weather influence; in addition, there's a 7.5 km leisure-level Orchid Fern Cycling Pathway where is very suitable for thefamily trip. This store also provides free toilet, touring information and bicycle inflation service, as well as the borrowing service of bicycle maintaining tools.



#### 台灣好行 • 台灣觀巴

# 台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

# Taiwan Tourist Shuttle - The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.







# 台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解説、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

# Taiwan Tour Bus-In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.









本店位於國道 3 號長治交流道旁的台 24 線就可進入瑪家鄉、三地 門鄉、霧台鄉、旁有從長治鄉德協村到九如鄉後庄村利用南二高屏 東段高架橋下平面道路的空間・路面平緩且不受日曬雨淋・適合全 家親子同行的休閒級全長約7.5公里的蘭花蕨自行車道,店內還免 費提供廁所、周邊旅遊資訊文宣摺頁及自行車充氣與維修器材借用

#### FamilyMart Chang Jhih Interchange

Address: No.195, Shuiyuan Rd. Chang Jhih Township, Pingtung County, Taiwan (R.O.C.) Telephone: 08-7626098 Business Hours: 24H

This store is located at Provincial Highway No. 24 besides Chang Jhih Interchange of National Highway No. 3, and tourists can enter Majia Village, Sandimen Township, Wutai Township from here, and the space next to it that is used the overpass of Pintung Section, South Second Highway from Deshieh Village of Chang Jhih Township to Houjuang Village of Jiuru Township, where its road surface is smooth and flat without the weather influence; in addition, there's a 7.5 km leisure-level Orchid Fern Cycling Pathway where is very suitable for the family trip. This store also provides free toilet, touring information and bicycle inflation service, as well as the borrowing service of bicycle maintaining tools.



# 鄰近資訊

Food / Accommodation / Places to ge

Mondays)

全家長治交流店 🖚 屏東縣長治鄉水源路 195 號 08-7626098

全年無休 FamilyMart Chang Jhih Interchange

No.195, Shuiyuan Rd. Chang Jhih Township, Pingtung County (3) 08-7626098 (3) Open all year round

2 繁華水煎包== 屏東縣長治鄉水源路 111-1 號 0920-101320 14:00~17:00(週一休) Fanhua Pan-Fride Bun Deli No.111-1, Shuiyuan Rd., Changzhi Township, Pingtung County (2) 0920-101320 (3)

14:00~17:00 (Closed on Mondays) 3 19 號冰鋪掌= 屏東縣長治鄉繁隆村黎明路 19

10:00~21:00( 欲前往可事先來電洽

No 19 Ice Shop

No. 19, Liming Rd., Fanlong Village, Changzhi Township, Pingtung County (2) 0956-078930 (1) 10:00~21:00(Please call in advance for visits)

4) 六堆客家文化園區 屏東縣內埔鄉建興村信義路 588 08-723-0100 09:00~17:00(週一休館) Liudui Hakka Cultural Park

No.588, Xinyi Rd., Neipu 涼山遊憩區 Township, Pingtung County 08-7993520 (Closed on Mondays)

🤨 百合部落產銷館 屏東縣霧台鄉霧台村百合路 1 08-7610334 8:30~17:30 (週一休館) Paihe Tribe Marketing Hall No. 1, Paihe Rd., Wutai Village, Wutai Township, Pingtung County (1) 08-7610334 (1) 08:30~17:30 (Closed on

撒卡勒文物陳列館 屏東縣瑪家鄉三和村美園巷 101 08-7993105

08:00~17:00 (欲前往可事先來電 Sakaqin Historical Relic Musium

No. 101, Meiyuan Lane, Sanhe, Village, Majia Township, Pingtung County (a) 08-7993105 ⊕ 08:00~17:00 (Please call in advance for visits)

都拉巴拉斯工作坊 屏東縣瑪家鄉三和村玉泉巷 6 之3號1樓 0933-621004 08:00~17:00 (週日休館; 欲前往可 事先來電洽詢)

Doulabalasi Workshop ♀F1, No. 3, Yuquan Lane, Majia Township, Pingtung County iii) 0933-621004 ① 08:00~17:00 (Closed on Sundays; Please call in

advance for visits)

屏東縣瑪家鄉涼山 14-20 號 09:00~18:00 全年無休 Liangshan Tourism Area No. 14-20, Liangshan, Majia Township, Pingtung County 🔊 08-7993520 ( 9:00~18:00 -Open all year round

9 天然水晶礦石博物館 屏東縣內埔鄉陽寮村新展路 3 巷 68 號 08-7991800

9:00~17:30 ( 週一休館; 欲前往可 事先來電洽詢) **Natural Crystal Museum** 

No. 68, Lane 3, Xinzhan Rd., Yiliao Village, Neipu Township, Pingtung County (3) 08-7991800 © 9:00~17:30(Closed on Mondays;Please call in advance for visits)

10 台灣鄉土文物館 屏東縣內埔鄉水門村成功路 08-7993225 9:00~21:00 (欲前往可事先來電洽

Taiwan Cultural Relic Museum No. 205-1, Chenggong Rd., Suimen Village, Neipu Township, Pingtung County (2) 08-7993225 9:00~21:00 (Please call in advance for visits)

11 春掬琉璃工場 屏東縣內埔鄉水門村成功路 211-1 號 08-7993102 8:00~18:00( 週六、週日休) Chuniu Colored-Glaze Workshop 

Biotechnology Park

Suimen Village, Neipu Township, Pingtung County ₪ 08-7993102 3 08:00~18:00 (Closed on Saturdays and Sundays) 12 樹屋民宿 屏東縣鹽埔鄉久愛村完成路 16

0934-010519 全年無休(欲前往可事先來電洽詢) Tree House Guesthouse No. 16. Wancheng Rd., Jiuai Village, Yanpu Township, Pingtung County (1) 0934-010519 🕔 Open all year round (Please call in advance for visits)

13 蓮霧闌休閒美食餐廳 == 屏東縣鹽埔鄉久愛村錦隆路 2-3

08-7020146 9:00~22:00(每週日上午休息 · 欲前往可事先來電洽詢) Wax Apple Orchard Recreation

**Gourmet Restaurant** No. 2-3, Jinlong Rd., Jiuai Village, Yanpu Township, Pingtung County ₪ 08-7020146 9:00~22:00(Closed on Sunday morning · Please call in 16

advance for visits)

新和喜宴會館 == 屏東縣長治鄉繁昌村振興路 16 之 11號 08-7623889 10:00~20:00( 欲前往可事先來電洽詢 ) New Hexi Resort

 No. 16-11, Zhenxing Rd., Fanchang Village, Changzhi Township, Pingtung County (1) 08-7623889 (3) 10:00~20:00(Please call in advance for visits)

15 峰乳酪手作蛋糕 == 屏東縣長治鄉德協村中興路 693 號

0928-408585 週二~日 12:00~19:00 週一休

No. 693, Zhongxing Rd., Dexie Village, Changzhi Township, Pingtung County (2) 0928-408585 ① Tuesday to Sunday 12:00~19:00 Closed on Mondays

天明製藥農科觀光藥廠 屏東縣長治鄉德和村神農路3

08-7629666 09:00~18:00 · 採預約制(欲前 往可事先來電洽詢) **Timing Agricultural** 

Biotechnology Park

No. 3, Shennong Rd., Dehe Village, Changzhi Township, Pingtung County 🗐 08-7629666 ( 09:00~18:00,By reservation only (Please call in advance for visits)

17 喬本生醫股份有限公司 屏東縣長治鄉德和村神農東路 9

08-7620033

advance for visits)

09:00~17:00 · 採預約制 ( 欲前 往可事先來電洽詢) Joben Bio-Medical Co., Ltd. No. 9, Shennong E Rd., Dehe Village, Changzhi Township, Pingtung County (2) 08-7620033 ③ 09:00~17:00~20:00,By reservation only (Please call in

18 萬寶禄品牌酵素文化館 屏東縣長治鄉德和村神農路 17

> 08-762-4988 10:00~17:00 · 週一~五 · 採 預約制(欲前往可事先來電洽詢) One Power Bio Enzyme Exhibition

更 多 貧 訊

More informations

No. 17, Shennong Rd., Dehe Village, Changzhi Township, Pingtung Countyunty (1) 08-7624988 ( 10:00~17:00

· Monday to Friday,By reservation only(Please call in advance for visits)

